
 

 

PROTOKÓŁ Nr19/5/2009 
z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

Publicznego  
odbytego w dniu 22.10.2009r. 

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 9:00 
 

 Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Porządek obrad rozszerzono o projekty uchwał w sprawach: 

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2009 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 

• zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
ul. Gimnazjalna 41B, 

Nadano im kolejno numery: 2h oraz 2i.  
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) uzupełnienia składu Rady Powiatu, 
b) uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady, 
c) zaopiniowania wniosku Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich 

o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia w PUP 
Centrum Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy 
w dyspozycji Ministra właściwego do spraw pracy, 

d) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
e) określenia regulaminu przyznawania środków finansowych na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 
f) wyraŜenia zgody na przystąpienie przez ZSP Nr 1 w Końskich do 

realizacji projektu pn. „Wizyty Przygotowawcze – Seminaria 
Kontaktowe” realizowanego w ramach programu „Uczenie się przez 
całe Ŝycie”, 
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g) przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej, 
h) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego za 2009 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 
i) zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Końskich ul. Gimnazjalna 41B. 
 

3. Sprawy róŜne. 

 

Na prośbę przedstawiających materiały zmieniono kolejność porządku obrad. 

 
Ad – 2 h, i. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera oraz Z-ca Dyrektora ZOZ w Końskich Pan Jerzy Grodzki 
przedstawili projekty uchwał w sprawach: 
 

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2009 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 

• zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
ul. Gimnazjalna 41B. 

 
W dyskusji dot. zatwierdzenia zmian w Statucie ZOZ głos zabrali: 
 
Przewodniczący Komisji Paweł Gręda – zapytał, czy osoba, która zatrudniona 
zostanie na stanowisku Z-cy Dyrektora ds. pielęgniarstwa będzie uzyskiwała 
wyŜsze wynagrodzenie niŜ za stanowisko Pielęgniarki Naczelnej. 
 
Z-ca Dyrektora ZOZ Jerzy Grodzki  – wyjaśnił, Ŝe stanowisko Z-cy Dyrektora 
ds. pielęgniarstwa obejmie obecna Pielęgniarka Naczelna. Powiedział, Ŝe 
z uwagi na problemy z wypłacaniem tzw. nadwykonań przez NFZ, 
wynagrodzenie za przedmiotowe stanowisko pozostanie na razie na 
dotychczasowym poziomie. Dodał jednak, iŜ biorąc pod uwagę fakt, Ŝe będzie 
to stanowisko dyrektorskie, o znacznie szerszym spektrum odpowiedzialności 
i większym zakresie podejmowanych działań, wynagrodzenie powinno być 
w przyszłości adekwatnie wyŜsze od tego, które ta Pani uzyskuje obecnie będąc 
Pielęgniarką Naczelną. 
 
Przewodniczący Komisji Paweł Gręda – podsumował, Ŝe w Jego odczuciu te 
pieniądze moŜna byłoby przeznaczyć na inny cel np. na usprawnienie 
przyjmowania pacjentów. 
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Innych dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta Komisja zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie nie wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie ZOZ w Końskich 
Komisja zaopiniowała pozytywnie większością głosów za przy jednym głosie 
wstrzymującym się.  
 
Ad – 2 e, f. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił projekty uchwał w sprawach: 
 

• określenia regulaminu przyznawania środków finansowych na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 

• wyraŜenia zgody na przystąpienie przez ZSP Nr 1 w Końskich do 
realizacji projektu pn. „Wizyty Przygotowawcze – Seminaria 
Kontaktowe” realizowanego w ramach programu „Uczenie się przez całe 
Ŝycie”. 

 
W dyskusji dot. określenia regulaminu przyznawania środków finansowych na 
pomoc zdrowotną dla nauczycieli głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Stańczyk – powiedział, Ŝe do tej pory fundusz dotyczący 
przyznawania środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
z powodzeniem funkcjonował w szkołach w oparciu o wewnętrzne regulaminy. 
Zaznaczył, Ŝe według Niego wprowadzenie nowego regulaminu, a tym samym 
nałoŜenie obowiązku dysponowania środkami na Radę Powiatu spowoduje 
znaczne utrudnienie dla nauczycieli w dostępie do przedmiotowych środków. 
 
Pan Krzysztof Stachera – powiedział, iŜ takie są zmiany ustawowe i trzeba się 
im podporządkować. Wyjaśnił, Ŝe do tej pory nie było przepisów, które 
regulowałyby, kto miałby dysponować przedmiotowymi środkami, robiła to 
Rada Pedagogiczna bądź Dyrektor szkoły. W chwili obecnej kwestia ta została 
uregulowana i obowiązek rozdysponowania środkami został nałoŜony na Radę 
Powiatu. Dodał, iŜ w składzie Komisji, która zatwierdza wnioski o środki na 
pomoc zdrowotną dla nauczycieli są oprócz Przedstawicieli Związków 
Zawodowych, Przewodniczących Komisji równieŜ Dyrektorzy 
zainteresowanych szkół. 



 

 4

 
Radna Marianna Oleśkiewicz – zapytała, kiedy weszło w Ŝycie 
rozporządzenie wprowadzające przedmiotową zmianę w dysponowaniu 
środkami. 
  
Pan Krzysztof Stachera – odpowiedział, Ŝe nowe rozporządzenie weszło 
w Ŝycie na początku 2009 roku, z mocą obowiązującą na terenie Powiatu 
Koneckiego od 1 stycznia 2010 roku. 
 
Przewodnicząca Rady Pani Helena Obara – dodała, Ŝe Ŝadna Rada Powiatu 
nie zabiegała o wprowadzenie takiego obowiązku, gdyŜ to tylko powoduje 
utrudnienia dla samej Rady. Powiedziała, Ŝe jest to odgórnie narzucone przez 
Rząd i Rada musi się podporządkować. 
 
Pan Krzysztof Stachera – podsumował, Ŝe procedura przyznawania środków 
będzie taka sama tylko decydentem będzie Rada Powiatu. 
 
Innych dyskusji nie prowadzono.  
 
Projekt uchwały w sprawie określenia regulaminu przyznawania środków 
finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki 
zdrowotnej Komisja zaopiniowała pozytywnie większością głosów za przy 1 
głosie wstrzymującym się.  
 
Kolejny projekt uchwały dotyczący przystąpienia ZSP Nr 1  w Końskich  do 
realizacji projektu pn. „Wizyty Przygotowawcze – Seminaria Kontaktowe” 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie nie wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2 a, b. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara przedstawiła projekty 
uchwał w sprawach: 

 
• uzupełnienia składu Rady Powiatu, 
• uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady. 

 
Dyskusji w powyŜszych tematach nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 



 

 5

 

Ad – 2 c. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Powiatowego Urzędu Pracy 
w Końskich o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia w PUP 
Centrum Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy w dyspozycji 
Ministra właściwego do spraw pracy przedstawił Dyrektor PUP w Końskich 
Pan Władysław Pająk. 
  
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 
nie wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 2 d. 

 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego 
na 2009 rok przedstawiła w zastępstwie Pani Skarbnik Pani Mirosława Gąszcz 
– pracownik wydziału BudŜetu i Finansów. 

 

Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono.  

 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie 
nie wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 2 g. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia niektórych zobowiązań z zakresu 
administracji rządowej przedstawił Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego Pan Wiesław Basiak. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
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Ad – 3. 

 

W sprawach róŜnych głos zabrali: 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara – poinformowała 
członków komisji o uroczystości nadania sztandaru powiatowi koneckiemu, 
która odbędzie się 10 listopada 2009r i poprzedzona będzie mszą świętą. 
Powiedziała, Ŝe radni dostaną oczywiście zaproszenia na uroczystość ale 
wyjaśniła, Ŝe juŜ dziś chciała ich osobiście zaprosić. 

 

Radny Krzysztof Stańczyk – zwrócił się z zapytaniem do członków Zarządu 
Powiatu, kto jest wykonawcą chodnika przy ul. Wjazdowej w Końskich. 
Powiedział, Ŝe budowa tegoŜ chodnika bardzo się opóźnia. Zapytał w związku z 
tym czy Zarząd podjął jakieś działania w tej kwestii. 

 

Członek Zarządu Wiesław Basiak – wyjaśnił, Ŝe nadzór nad wykonawstwem 
prac sprawuje Zarząd Dróg Powiatowych. Powiedział, Ŝe sprawa budowy tegoŜ 
chodnika poruszona została na ostatnim posiedzeniu Zarządu i zostaną podjęte 
działania, aby przyspieszyć prace oraz wyciągnięte konsekwencje za 
spowodowane opóźnienia. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara – dodała, Ŝe popiera 
radnego Stańczyka gdyŜ równieŜ uwaŜa, Ŝe naleŜy powziąć wszelkie działania, 
aby ukończyć budowę chodnika przed zimą. 

 

Radny Leon Gula – powiedział, Ŝe w miejscowości Niekłań jest podobna 
sytuacja i tu równieŜ znacznie opóźnia się budowa chodnika.  

 

Radny Jan Prasał – dodał, iŜ Jego zdaniem winą zaistniałych sytuacji naleŜy 
obarczać konstrukcje przetargów, w trakcie których wybiera się firmy najtańsze, 
a niekoniecznie najlepsze. 

 

Radny Leon Gula – podsumował, Ŝe tego typu zjawiska są w opinii społecznej 
odbierane jako marnotrawstwo pieniędzy. 
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Innych spraw nie było. 

 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 9:45 

 

Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 

Protokółowała      Przewodniczący Komisji 
       Praworządności 
 
 
  Anna Sapalska          Paweł Gręda  
 
 
 
 Końskie, dnia 22.10.2009r. 
 
 


